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همزمان با سالروز میلاد حضرت ختمی مرتبت محمد مصطفی)ص( 
ع(، رهبر انقلاب اسلامی با جمعی از مسئولان  و حضرت امام صادق)
نظام، سفرای کشورهای اسلامی و میهمانان شرکت کننده در کنفرانس 
وحدت و همچنین قشرهای مختلف مردم دیدار کردند. در ادامه مشروح 

بیانات رهبر انقلاب را از نظر می گذرانید.

بسم الله الرّحمن الرّحیم
و الحمدلله ربّ العالمین و الصّلاة و السّلام علی سیّدنا و نبیّنا ابی القاسم 
المصطفـــی محمّـــد و علـــی آله الاطیبیـــن الاطهریـــن المنتجبین و صحبه 

المنتجبین و من تبعهم باحسانٍ الی یوم الدّین.
خوشـــامد عـــرض می کنم به همه  بـــرادران و خواهران عزیز و میهمانان هفته  
وحدت و نمایندگان کشورهای اسلامی در تهران، و تبریک عرض می کنم میلاد 
م ( و حضرت امام صادق )سلام الله علیه( 

ّ
ی الله علیه و آله و سل

ّ
نبی  اعظم )صل

یـــم ان شـــاء الله خداوند متعال ایـــن روز را عید قرار بدهد و مبارک  را و امیدوار
کند برای ملت ایران و همه  امت اسلامی و مسلمانان جهان. تشکر می کنم 
از آقـــای رئیس جمهـــور محترم مـــان که نکتـــه  اصلی و مهم امروز را ایشـــان در 
بیانات خوب خودشـــان بیان کردند؛ مســـاله  »وحدت اسلامی« که بنده هم 

اشاره خواهم کرد؛ ان شاء الله.
روز میلاد پیغمبر )علیه و آله السّلام( یک روز استثنائی است در تاریخ. علت 
هم این است که ولادت نبی مکرم، مقدمه  ضروری و لازم نبوت ختمیه است 
و نبوت ختمیه درواقع نسخه  نهایی و کامل برای سعادت و تعالی بشر است؛ 

بنابراین روز میلاد، روز بسیار مهمی است.
من یک جمله، یک کلمه درباره  این حرکت عمومی پیامبران عرض کنم. اگر ما 
حرکت عام تاریخ بشر را تشبیه کنیم به یک کاروان که در راهی در حرکت است 
و بشر در این حرکت تاریخی در مسیر زمان، در بستر زمان درحال حرکت و 
پیشرفت است، قطعا کاروان سالار و راهبر این کاروان، انبیای الهی اند. انبیای 
الهی، هم راه را نشان می دهند، هم قدرت تشخیص جهت یابی را در آحاد 
انسان و در افراد انسان تقویت می کنند. صرفا راه نشان دادن نیست، ]بلکه[ 
قدرت و توانایی تشخیص را در آحاد بشر بالا می برند؛ به تعبیر امیرالمؤمنین 
هُم 

َ
روهُم مَنسِیَّ نِعمَتِهِ ... وَ یُثیروا ل کِّ

َ
)علیه السّلام(: لِیَستَأدوهُم میثاقَ فِطرَتِهِ وَ یُذ

دَفائِنَ  العُقول . با مردم این جور رفتار می کنند؛ فطرت را بیدار می کنند، نیروی 
خردورزی و اندیشـــه را فعال می کنند، به کار می اندازند و بشـــر به این وسیله 
می تواند به طرف جلو حرکت کند. البته درطول زمان، در برهه هایی افراد این 
، به حرف انبیا گوش کردند، راهی را که آنها نشان دادند،  کاروان، یعنی آحاد بشر
رفتند و نتایجش را دیدند؛ در برهه هایی هم به عکس، در مقابل انبیا ایستادند، 
بـــه حـــرف آنها توجه نکردند، هدایت آنها را نادیده گرفتند، آنجا هم تبعات و 
نتایج سوءاش را مشاهده کردند؛ همین گونه گونی ها در تاریخ بشر که گاهی 
بعضی هدایت شده اند، بعضی هدایت نشده اند، این عوارض حیات تاریخ 
بشر را به وجود آورده؛ یعنی جبهه بندی ها، تعارض ها، حق و باطل ها، ایمان ها 

و کفران ها را به وجود آورده؛ تصویر کلی تاریخ بشر این است.
انبیا این هدایت و رعایت و کمک به بشر و این دعوت را هم به طرق مختلفی 
انجام دادند؛ قرآن همه  این طرق را در بخش های مختلف بیان فرموده؛ حالا من 
 البَلاغُ المُبین« است. 

َّ
ینا اِلا

َ
چند موردش را مثلا عرض بکنم. یک جا »وَ ما عَل

ینا؛ غیر 
َ
]می فرماید[ پیغمبر وظیفه اش »رساندن« است؛ فقط همین؛ وَ ما عَل

از این چیز دیگری، وظیفه ای ندارد؛ در یک شرایطی این جوری ]است[؛ اما در 
 لِیُطاعَ بِاِذنِ الله«؛ باید مورد »اطاعت« 

ّ
یک شرایطی هم »ما اَرسَلنا مِن  رَسولٍ  اِلا

قرار بگیرد؛ یعنی تشکیلات سیاسی درست کند، جامعه را حرکت بدهد و 
موظفند گوش کنند، اطاعت کنند و مانند اینها. یک جا می فرماید: »اُدعُ اِلی  
تی هِیَ اَحسَن« ؛ شیوه  

َّ
کَ  بِالحِکمَةِ وَ المَوعِظَةِ الحَسَنَةِ وَ جادِلهُم بِال سَبیلِ  رَبِّ

ونَ   یُّ بِّ ن  مِن  نَبِیٍّ  قاتَلَ  مَعَهُ  رِ دعوت می شود این؛ یک جا هم می فرماید: »وَ کَاَیِّ
. یک جا زبانِ خوش است،  کَثیرٌ فَما وَهَنوا لِما اَصابَهُم فی سَبیلِ الَل« تا آخر
یک جا قدرت نظامی است؛ بسته به شرایط است. یا در یک جا می فرماید: 
نفَضّوا مِن حَولِک.« 

َ
و کُنتَ  فَظّاً غَلیظَ القَلبِ لا

َ
هُم وَل

َ
»فَبِما رَحمَةٍ مِنَ الَلِ لِنتَ ل

تعبیـــر »غلظـــت« را در اینجا به کار می برد: »غَلیظَ القَلب«؛ اگر این جور بود، 
نمی توانســـتی ایـــن حرکت را انجام بدهـــی. یک جا دیگر می فرماید: »جاهِدِ 
یهِم«؛ همان »غلظت« را توصیه می کند. بنابراین 

َ
ظ عَل

ُ
الکُفّارَ وَ المُنافِقینَ  وَ اغل

شیوه  دعوت یک جور نیست. شیوه  دعوت پیغمبران در شرایط مختلف، در 

زمان های و مکان های مختلف تفاوت پیدا می کند. اینکه می گوییم عقل بشر 
را بالا ببرند، قدرت تشخیص را بالا ببرند، معنایش همین است که در هر زمانی 
ببینند چگونه می توانند این دعوت را اشاعه بدهند، این دعوت را پیش ببرند.
خب اینهایی که عرض کردیم، توصیف است. در این کاروان عظیم تاریخ 
بشر گفتیم انبیا کاروان سالارند؛ درخلال سلسله  این راهبران و قافله سالاران، 
بدون تردید کاروان ســـالار حقیقی و نهایی و اصلی، وجود مقدس حضرت 

ی الله علیه و آله( است. به قول آن عارف بزرگ:
ّ
محمد مصطفی)صل

در این ره انبیا چون ساربانند / دلیل و رهنمای کاروانند
وز ایشان سید ما گشت سالار / هم او اول، هم او آخر در این کار

« است، چون  »اول« است، چون در مقدم صفوف پیغمبران الهی قرار دارد؛ »آخر
کامل ترین و نهایی ترین برنامه  الهی را به بشریت عرضه می کند.

خب، روز میلاد پیغمبر طبعا روز طلوع این خورشـــید اســـت، روز رونمایی از 
این گوهر بی همتای عالم وجود است؛ بنابراین روز بزرگی است، روز مهمی 
است. ما نباید روز میلاد پیغمبر را دست کم بگیریم. خب باید درس بگیریم؛ 
، یک درس کامل  صرف توصیف و تمجید که کفایت نمی کند. درس پیغمبر
و جامع و همه جانبه است که برای همه  زندگی است؛ هر بخشی از این، قابل 

تبیین و تشریح و توصیف فراوان است.
ـ که شـــاید یکی از  یکی از این درس های زندگی پیغمبر و دعوت پیغمبر را ـ
بزرگ ترین درس های نبوی برای ما این است ــ من عرض می کنم و آن عبارت 
: امت سازی؛  تشکیل »امت اسلامی«. آن مبارزات سیزده ساله  مکه  است از
منتهی شـــد به هجرت که پایه گذاری امت اســـلامی اســـت. امت اسلامی با 
هجرت کلید خورد، با سختی ها و دشواری ها و گرسنگی ها و سختی های 
، انصارشان یک جور ]سختی   ـکه مهاجرشان یک جور اهل صُفّه و مردم مدینه ـ
 ـادامه پیدا کرد؛ با مجاهدت ها، مبارزه ها، فداکاری ها امت اسلامی  کشیدند[ ـ
تحکیم شد؛ با فداکاری هایی که در دوران حیات مبارک پیغمبر انجام گرفت 
و گذشت ها و ایثارهایی که بعد از رحلت آن بزرگوار انجام گرفت، این امت 
پایدار ماند. البته بهتر از آنکه اداره شد می توانست اداره بشود لکن امت اسلامی 
به عنوان یک امت که بنای آن را پیغمبر اکرم در مدینه با جمعیت محدود 
گذاشته بود، باقی ماند. ما امروز به این درس احتیاج داریم؛ ما امروز فاقد امت 
اسلامی هستیم. کشورهای اسلامی زیادند، نزدیک دومیلیارد مسلمان در دنیا 
زندگی می کنند اما عنوان »امت« را نمی توان بر این مجموعه گذاشت؛ چون 

هماهنگ نیستند، چون یک جهت نیستند.
امت یعنی مجموعه  انسان هایی که در یک جهت، به سوی یک هدف، با یک 
انگیزه دارند حرکت می کنند؛ ما این جور نیستیم، ما متفرقیم. نتیجه  این تفرق، 

سلطه  دشمنان اسلام است؛ نتیجه  این تفرق این است که فلان کشور اسلامی 
احساس می کند اگر بخواهد خودش را نگه دارد، باید به آمریکا تکیه کند؛ اگر 
متفرق نبودیم، این نیاز احساس نمی شد. ما می توانستیم پشت درپشت هم، 
دست دردست هم از امکانات یکدیگر استفاده کنیم، به هم کمک کنیم، یک 
»واحد« را تشکیل بدهیم؛ این واحد از همه  قدرت های امروز دنیا می توانست 
قوی تر باشد. کمااینکه یک روز این جوری بود؛ با همه  اشکالات و ایرادهایی 
که در آن وضع وجود داشت، درعین حال چون یکی بودند، قدرت محسوب 
می شدند؛ ما امروز این جور نیستیم. این بزرگ ترین درس امروز ما است؛ باید 

به هم نزدیک بشویم.
ما امروز نیازمند تشکیل امت اسلامی هستیم، یعنی باید دنبال این برویم. چه 
کسی می تواند در این زمینه کمک کند؟ دولت ها می توانند تأثیر بگذارند؛ البته 
انگیزه در دولت ها خیلی قوی نیست. آنهایی که می توانند این انگیزه را قوی 
کنند، خواص دنیای اسلامند؛ یعنی همین شماها: سیاستمداران، علما، 
، شعرا، نویسندگان،  دانشمندان، دانشگاهیان، طبقات بانفوذ و صاحب فکر
تحلیلگران سیاسی و اجتماعی. اینها می توانند اثر بگذارند. فرض بفرمایید اگر 
ده سال همه  مطبوعات دنیای اسلام روی اتحاد مسلمین تکیه کنند، مقاله 
بنویسند، شاعر شعر بگوید، تحلیلگر تحلیل کند، استاد دانشگاه تبیین کند، 
عالم دینی حکم کند، بلاشـــک درطول این ده ســـال وضعیت به کلی عوض 
خواهد شد؛ ملت ها که بیدار شدند، ملت ها که علاقه مند شدند، دولت ها 
ناچار می شوند در آن جهت حرکت بکنند. خواص می توانند این کار را انجام 

بدهند؛ این وظیفه  ماست.
ـ ایجاد این وحدت و تشکیل امت  البته این حرفی که بنده عرض می کنم ـ
اسلامی ــ دشمنانی دارد؛ دشمنان اسلام؛ روی »دشمنان اسلام« فکر کنید، 
، مهم نیســـت؛ کسانی هستند که دشمن  تکیه کنید؛ دشـــمن فلان کشـــور
اسلامند، ولو به یک بخشی از مسلمین به ظاهر خودشان را نزدیک می کنند 
برای اینکه یک بخش دیگر را نابود کنند اما درواقع دشمن اسلامند؛ اینها 
نمی خواهند این امت اسلامی تشکیل بشود؛ اینها نمی خواهند این اتحاد 
به وجود بیاید؛ اینها گسل های مذهبی درون دنیای اسلام را فعال می کنند.
یکی از مشـــکل تراش ترین گسل های موجود بین جوامع، گسل اعتقادی و 
دینی است، مثل گسل های زلزله. اگر چنانچه این گسل فعال بشود، خیلی 
آسان نمی شود این گسل را خاموش کرد. جنگ های صلیبی دویست سال 
طول کشید و واقعا صلیبی بود؛ واقعا جنگ دینی بود و روی تعصبات دینی 
این کار انجام گرفت. نمی گذارند، نمی خواهند بگذارند. باید بر خواست 
دشمن فائق آمد. اینکه امام بزرگوار ما از قبل از پیروزی انقلاب روی وحدت 

دنیای اسلام و وحدت شیعه و سنی این   همه تکیه کرده اند، به خاطر همین 
است، چون قدرت دنیای اسلام ناشی از اتحاد است و دشمن عکس این 
را می خواهد و به عکس این عمل می کند و تلاش می کند. این درس امروز 

ما از حضرت است.
البته این را هم خودمان و مردم کشـــور خودمان توجه داشـــته باشـــیم که اگر 
می خواهیـــم پیـــام ما، پیـــام وحدت مـــا، در دنیا صادقانه تلقی بشـــود، باید 
بیـــن خودمـــان ایـــن اتحاد را ایجـــاد کنیم. اختلاف ســـلیقه و اختلاف نظر و 
اختلاف های سیاسی و امثال اینها نباید در همدستی و هم بازویی و همگامی 
ملت و همدلی ملت تأثیر بگذارد؛ دنبال اهداف حقیقی باید حرکت کنیم. 
اگر این اتفاق افتاد، آن وقت دیگر دشـــمن نمی تواند به موجود لجن فاســـد 
خبیثی مثل رژیم صهیونی این اجازه را بدهد که این   همه جنایت را در این 
منطقه انجام بدهد. امروز ببینید رژیم صهیونی چه می کند! یعنی جنایت هایی 
، در  که انجام می دهند بدون شرم، بدون پنهان کاری ]است[؛ در غزه یک جور
؛ جنایت می کنند  ، در سوریه یک جور ، در لبنان یک جور کرانه  باختری یک جور
به معنای واقعی کلمه. طرف شان مرد جنگی نیست، طرف شان آحاد مردمند. 
در فلسطین به مردان جنگی نتوانستند ضربه ای وارد کنند، خشم جاهلانه و 
خباثت آلود خود را سر بچه های کوچک، سر بیماران بیمارستان ها، سر مدارس 
فرزندان نورسیده خالی کردند. این به خاطر این است که ما از قدرت درونی 
خودمان استفاده نمی کنیم؛ باید استفاده کنیم. این قدرت درونی می تواند 
رژیم صهیونی را، این غده  ســـرطانی خبیث را از قلب جامعه  اســـلامی یعنی 
فلســـطین بردارد و ازاله کند و نفوذ و تســـلط و دخالت زورگویانه  آمریکا را در 

این منطقه از بین ببرد؛ ]ما[ می توانیم.
امروز قدم اول و اولین کار در اتحاد دنیای اســـلام ضد این باند جنایتکار 
و باند تروری که بر فلســـطین حکومت می کنند و قصف کردند ســـرزمین 
فلســـطین را، این اســـت که کشورهای اسلامی ارتباطات اقتصادی شان را 
به کلی با این باند جنایتکار قطع کنند؛ این دیگر کمترین کاری است که 
می توانند انجام بدهند؛ باید این کار انجام بگیرد. ارتباطات اقتصادی را 
از بیـــن ببرند، ارتباطات سیاســـی را تضعیـــف کنند، حملات مطبوعاتی، 
حملات رســـانه ای را تقویت کنند و صریحا ابراز کنند و نشـــان بدهند که 

درکنار ملت مظلوم فلسطین قرار دارند.
یـــم ان شـــاءالله خدای متعـــال همه  ما را هدایت کنـــد؛ دولت ها را،  امیدوار
ملت هـــا را، خـــواص را، مجموعه هـــای فعال را هدایت کنـــد تا بتوانیم این 

وظیفه را انجام بدهیم.
والسّلام علیکم و رحمة  الله و برکاته

فعلا از رویای پادشـــاه شـــدن و برگشـــتن به ایران، سخنرانی در اجلاس 
اســـرائیلی_آمریکایی نصیب ربع پهلوی شـــده است. سهم رضا پهلوی 
از اجلاس، تجمع 10، 15 نفر بیرون از محل برگزاری جلسه در حمایت 
از او و البتـــه تعـــدادی صندلـــی در ردیف های آخر این اجلاس هم بود. 
یم  یم از براندازها و ابراز علنی همراهی براندازها از رژ حمایت علنی رژ
در روزهای ناآرامی 1401 شـــروع شـــد و وقتی رضا پهلوی در شـــرایطی که 
یم صهیونیستی در بدترین شرایط خود در منطقه قرار داشت، به آنجا  رژ
رفت، تقریبا این همکاری برای همه روشن شد. مشخص است که آنها 
برای سخنرانی در این اجلاس ها دنبال جلب نظر افکار عمومی داخل 
ایران نیســـتند، مســـیر همچنان جلب نظر کارفرمایان برای جذب پول و 

بودجه بیشتر از آنهاست.
 

   کمپین فشار ربع پهلوی به نام حمایت از ایران!
یم.«  »برای ســـرنگونی نیاز به رهبری آمریکا، اســـرائیل و یک شـــریک ایرانی دار
این بخشـــی از صحبت های ربع پهلوی در این اجلاس اســـت و منظور او از 
شـــریک ایرانی هم خودش اســـت. البته او درحالی قصد دارد بگوید شـــریک 
یادی  مناســـبی برای آنهاســـت که در همین مرحله میان براندازان دعواهای ز
وجود دارد. دوســـالی از ماجرای دعوای براندازهای خارج نشـــین درباره اینکه 
بالاخـــره چه کســـی رئیس اســـت، می گذرد. یک ســـر این دعوا بـــه رضا پهلوی 
یـــادی دارد، کمپین »وکالت  می رســـد، او بـــرای اینکـــه ثابت کند طرفـــداران ز

می دهم« را راه انداخت اما درنهایت تلاش و تبلیغ رسانه ای، تعداد امضاها 
حتی به نیم میلیون هم نرسید. واقعیت ماجرا این بود که ربع پهلوی حتی در 
ی های او باعث  میان براندازان خارج نشـــین هم محبوب نبود و همین تکرو
شـــد منشـــور همبســـتگی براندازان از هم بپاشـــد. نکته مهم دیگری که او را به 
یک چهره منفور حتی در میان ایرانیان خارج نشین تبدیل کرده بود، حمایت 
ی  صریح و علنی او از اعمال فشار و تحریم بر مردم ایران، برای تحقق برانداز
بود. ربع پهلوی در بخشی از سخنرانی خود در این اجلاس هم دوباره به این 
موضوع اشاره کرد و گفت که »راه براندازی بازگشت فشار حداکثری، برحکومت 

است.« که معنای صریح آن همان تشدید تحریم ها علیه ایران است.
 

   بنیادی برای براندازی
ی ترامپ، نامه ای خطاب  یاست جمهور ی مانده به شروع ر سال 95 چند روز
به رئیس جمهور جدید آمریکا منتشر شد که از او خواسته بودند تحریم ها علیه 
ایران را تشدید و در توافق هسته ای با ایران تجدیدنظر کند. نامه از جانب 30 
نفر که خود را ایرانی می نامیدند، منتشر شد. دوسال بعد 18 نفر از این 30 نفر 
ی را جدی تر پیش بگیرند،  بنیادی با نام فرشگرد تشکیل دادند تا ایده برانداز
تشکیلات به پهلوی ها وابسته بود و با حمایت آنها اداره می شد، موضع صریح 
آنها هم این بود که رضا پهلوی می تواند عامل وحدت میان نیروهای سکولار 
ی  ی اســـلامی باشـــد. مسیری که آنها برای برانداز و دموکرات مخالف جمهور
کثری  دنبال می کنند در نامه به ترامپ به وضوح خود را نشان داد، فشار حدا
به ایران از طریق اعمال و تشدید تحریم ها و در گام بعد حمله نظامی به ایران 
بود. یکی از مؤسسان و شخصیت های کلیدی این بنیاد هم سعید قاسمی نژاد 
اســـت. او از مشـــاوران ارشـــد بنیاد دفاع از دموکراسی است که پیش  از این در 

ایران بود و در جریان ناآرامی های کوی دانشـــگاه در ســـال 82 بازداشت شده 
بود. نکته مهمی که درباره قاســـمی نژاد موردتوجه قرار داشـــت، این بود که او 
مدتی در ایران حضور داشته، کار کرده و تقریبا شناخت دقیق تری از افرادی 

دارد که سال ها در ایران زندگی نکرده اند.
 

   فرشگردها به تل آویو رسیدند
ی که فرشگردی ها می خواستند حرکت نکرد،  رئیس جمهور آمریکا اما بر مدار
اگرچه کمپین فشار حداکثری علیه ایران به راه افتاد، اما خبری از براندازی نبود. 
فرشگردی ها ناامید از ترامپ، در تیر 1400 این بار نامه ای به بنت نخست وزیر 
یم صهیونیستی نوشتند و از او خواستند تا برای تضعیف ایران، سپاه  جدید رژ
پاسداران را تضعیف کند. این نقطه ای بود که خط وربط براندازها با اسرائیل 
را علنی کرد. این مســـیر ادامه پیدا کرد تا ناآرامی های 1401 و جلســـه مشـــترک 
صهیونیست ها با چهره های برانداز و سفر ربع پهلوی به سرزمین های اشغالی 
یم صهیونیستی بهتر از امروز بود اما در  در روزهایی که شرایط منطقه ای برای رژ
آن روزها در بدترین حالت خود قرار داشت. در آن برهه زمانی سفر ربع پهلوی 
یادی حتی از جانب چهره های برانداز همراه شد و این اقدام  با انتقادهای ز
او را بی عقلی و عدم درک شرایط دانستند. اما واقعیت ماجرا این بود که ایده 
برانـــدازان بـــرای نابودی ایران، حمله نظامی و تصـــرف نظامی ایران از جانب 
پایی ها قطعا با آنها  یک قدرت خارجی بود. در این مســـیر آمریکایی ها و ارو
یمی که احتمال می رفت در دنبال کردن این ایده با آنها  همراه نبودند و تنها رژ
گر در  یم صهیونیســـتی بـــود. درواقع ربع پهلوی تصور می کرد ا همراهی کند، رژ
ی کند، می تواند حمایت آنها برای حمله به ایران را جلب کند و  یم باز زمین رژ
یم صهیونیستی شرکت می کند. حالا نیز با همان خط در اجلاس هایی با نام رژ

   فقط کارفرمای صهیونیستی باقی مانده
یم، آن  هم درست در روزهایی که بسیاری  اعلام صریح حمایت ربع پهلوی از رژ
از کشورهای جهان به خاطر جنایات صهیونیست ها سکوت را شکسته اند و 
صراحتا اقداماتش را محکوم می کنند، اقدامی اســـت که حتی با ارزش های 
انسانی در تناقض است و برای آنها حمایتی از جانب افکار عمومی به همراه 
نخواهد داشت. اما واقعیت ماجرا این است که آنها می دانند بعد از شکست 
یم صهیونیســـتی حاضر اســـت  مفتضحانه ای که در 1401 خوردند حالا تنها رژ
یم حضور در چنین اجلاسی  از آنها حمایت کند. البته کارکرد آنها نیز برای رژ
کی برای رســـانه های فارســـی زبان فراهم و  بـــا نـــام نماینده ایران اســـت تا خورا
یم نیســـتند. اما نکته جالب  این طـــور القـــا کنند که همـــه ایرانیان مخالف رژ
ی  ماجـــرا ایـــن اســـت که آنهـــا نیـــز می داننـــد نمی توانند حســـاب چندانی رو
براندازانـــی مثـــل ربع پهلـــوی باز کنند. تصاویر حضـــور 10، 15 نفر از طرفداران 
ربع پهلـــوی بیـــرون محل اجلاس آن هـــم درحالی که اینترنشـــنال این طور القا 
می کرد که برخی طرفداران به خاطر شلوغی جمعیت بیرون از محل اجلاس 
نشسته اند، انتقال ربع پهلوی به انتهای جلسه برای آنکه جان دونالد ترامپ 
تهدید نشود، حداقل اثبات می کند که ربع پهلوی در بهترین حالت در قالب 
یک نمایش چنددقیقه ای برای صهیونیســـت ها کارکرد دارد و چیزی بیش از 
این نیست. واقعیت ماجرا این است شکستی که آنها در پاییز 1401خوردند، 
ی در ایران  غربی ها و البته صهیونیست ها را به این نتیجه رسانده که برانداز
گر در دســـتور کار آنها باشد، قطعا ربع پهلوی فردی  اساســـا ممکن نیســـت و ا
نیســـت که بتواند حتی در میان براندازان اجماعی ایجاد کند. شـــاید بهترین 
موفقیت برای رضا پهلوی از شـــرکت در این اجلاس ها جذب بودجه بیشـــتر 

برای گذران زندگی  خود به نام مبارزه مدنی باشد. 
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